
Badalona torna a classe
Més de 31.000 alumnes tornaran a les aules aquests dies; 
les escoles de la ciutat guanyen un grup a Infantil i dos a la ESO

Foto d’arxiu
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Dolors Sabater confirma que Badalona cedirà els espais electorals per a l’1-OÚltima hora.



reportatge reportatge2 3Javier Torres - redaccio@diaridebadalona.com Javier Torres - redaccio@diaridebadalona.comDel 08/09 al 14/09/2017 Redacció - redaccio@diaridebadalona.comNúm. 582Redacció - redaccio@diaridebadalona.com

31.600 alumnes d’educació, infantil, primària i 
secundària obligatòria comencen aquest mes de 
setembre el curs escolar 2017-2018 a Badalo-
na. D’aquest total, 6.900 faran educació infantil, 
14.900 corresponen a educació primària i 9.800 
a l’Ensenyament Secundari Obligatori (ESO). 

Un grup més a Infantil i dos més a ESO
Pel que a l’educació infantil, aquest curs arren-
ca amb un augment d’una aula a la zona 6, 
concretament a l’Artur Martorell, per tal d’aten-
dre la demanda. El conjunt de la ciutat manté 
el nombre de grups amb força places vacants. 
La Secundària consolida a 1r d’ESO totes les 
línies del curs anterior, a les quals s’han d’afe-
gir aquest les dues noves del nou institut de 
Ca l’Arnús. En referència a l’educació primària, 
que amb 14.900 alumnes és la més nombrosa, 
destaca que l’escola Badalona Port completarà 

Més de 31.000 alumnes 
tornen a les aules
Infantil guanya un grup 
i ESO incorpora els dos del 
nou institut de Canyadó

aquest any tots els nivells educatius, des de P3 
fins a 6è. Respecte a l’educació especial, con-
tinua registrant un dèficit permanent de places 
a la ciutat.

Ocupació total i llista d’espera a les es-
coles bressol
Pel que fa a les escoles bressols municipals i 
les dues de la Generalitat de Catalunya, que ja 
han començat aquesta setmana el curs, tenen 
totes les places ocupades i, fins i tot, tenen llis-
ta d’espera, amb una oferta superior a les 600 
places. En aquest curs escolar continua vigent 
el sistema de tarifació social iniciat en l’anterior, 
tot mantenint la mateixa escala de preus i boni-
ficacions per al servei d’escolarització. El total 
de les aportacions familiars apunta una reduc-
ció mitjana del 10% respecte al curs passat.  
Enguany el preu del menjador escolar s’integra 

1- Nens i nenes en els primers dies de classe i 2- Acaben les obres a l’Institut La Llauna 
3- Acte d’inici del curs 2017-2018 / Fotos: Ajuntament i Arxiu
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Reparacions i millores durant l’estiu
Enllestida la reforma integral de la 3a planta de La Llauna

Durant els mesos de juliol i agost s’executen 
habitualment a les escoles treballs de man-
teniment per tal de posar a punt els edificis 
per al nou curs escolar. Amb aquesta finali-
tat, s’han portat a terme tasques de manteni-
ment divers: pintura; neteja de patits, repas-
sos de serralleria i manyeria, comprovació i 
reparació d’instal·lacions, entre d’altres.
Entre els treballs realitzats a escoles de tota 
la ciutat per part de l’Ajuntament, destaca 
per la seva magnitud la renovació de la cui-
na i els annexos de l’escola Antoni Botey, 

una obra que ha suposat una inversió de 
quasi 90.000. Com la de l’escola de Llefià, 
també s’han hagut de contractar externa-
ment altres reparacions, com a Ventós Mir 
o a Gitanjali.
La Generalitat, per la seva banda, també ha 
dut a terme diferents treballs. El més impor-
tant ha estat enllestir la reforma integral de 
la tercera planta de l’Institut La Llauna, una 
obra reclamada des de feia anys i que es 
va iniciar fa mesos. En total s’hi han invertit 
més d’un milió d’euros.

També s’ha retirat una coberta d’uralita de 
l’Institut Pompeu Fabra, un treball que ha 
suposat un cost de 356.000 euros; s’ha ins-
tal·lat un nou mòdul i s’ha adequat el pati de 
l’escola Badalona Port, per 68.000 euros; o 
s’han substituït les finestres de l’EASD Pau 
Gargallo, uns 56.000 euros, entre d’altres. 
Precisament va ser La Llauna, que aquest 
dies veu els darrers moviments de ma-
quinària i operaris enllestint les obres, el 
centre que va acollir aquesta setmana l’acte 
d’inauguració oficial del nou curs.

32

també en el sistema de tarifació social, amb una 
escala de preus i bonificacions calculada en 
funció de les beques que fins al passat curs es 
concedien pel mateix concepte, amb l’objectiu 
que la població afectada pagui, de mitjana, els 
mateixos imports que en anys anteriors. 

1,9 milions en beques menjador
Per aquest curs 2017-2018, la Regidoria de 
Serveis Socials de l’Ajuntament ha fet una 
provisió de 3.337 beques menjador, amb un 
import econòmic d’1.897.707 euros. Les be-
ques menjador que gestiona la Regidoria de 
Serveis Socials formen part del Conveni de 
col·laboració entre l’Ajuntament de Badalona i 
el Consell Comarcal del Barcelonès per l’as-
signació d’ajuts individuals de menjador per 
als alumnes de les escoles del municipi per al 
curs 2016-2017.
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Dolors Sabater, sobre l’1-O: els col·legis electorals 
estaran a disposició de la Generalitat “per votar”
L’alcaldessa explica que ha rebut el comunicat de la Generalitat i que ha respost

Foto d’arxiu

“Ja he respost la carta de la Ge-
neralitat confirmant que l’1 d’oc-
tubre, a Badalona, els col·legis 
electorals estan a la seva dispo-
sició per votar amb normalitat”. 
Aquests missatge clar i directe ha 
irromput aquest dijous a mig matí 

a les xarxes socials de la mà de 
l’alcaldessa Dolors Sabater, qui ha 
afirmat al seu compte de Twitter 
que el govern català ja s’ha comu-
nicat amb l’Ajuntament de Badalo-
na per demanar facilitats de cara al 
referèndum de l’1 d’octubre. Fins 
ara, i, de fet, fins aquest dimecres 
a la tarda, Sabater s’havia mostrat 
totalment favorable a que es po-
gués votar i a que Badalona for-
més part de tot plegat. No obstant, 
havia estat prudent, a l’espera de 
les indicacions de la Generalitat, i 
no havia arribat a concretar si això 
es concretaria en que els centres 
electorals habituals estarien dis-
ponibles. De moment, l’alcaldessa 
ja ha confirmat que l’Ajuntament 
posarà a disposició de la Gene-
ralitat els col·legis electorals, com 
sempre, “per garantir el dret a vot 
de la població”. Els membres del 
govern de Guanyem i ERC s’han 

mostrat molt satisfets de l’anun-
ci i consideren que es tracta 
d’un exercici de normalitat. 

ICV-EUiA titlla de “unilateral” 
la reacció
Des d’ICV-EUiA, però, discre-
pen de la postura que ha pres 
l’alcaldessa de forma “unila-
teral”. El regidor Àlex Mañas 
creu que el Parlament ha donat 
“un pas en fals” i que la “ràpi-
da reacció” de Dolors Sabater 
deu estar “sotmesa a unacord 
previ”. Pel que fa a la petició 
de la Generalitat, creu que s’han 
de cedir els locals però amb un 
“informe previ” del secretari i 
sempre “protegint els funciona-
ris”. En qualsevol cas, assegura 
que aquesta desavinença sobre 
com exercir el dret a decidir “no 
posa en risc el govern de Bada-
lona”.

El canal, que ha liderat el projecte educatiu, estrenarà el programa el proper dia 22

Televisió de Badalona va enge-
gar el curs passat un projecte 
educatiu per a nens i nenes de 4t 
i 5è de primària per tal d’endin-
sar-los en el món audiovisual. 
Des del passat mes de gener, 19 
escoles inscrites van elaborar 
un reportatge d’uns 10 minuts 
sobre algun aspecte destacat del 
seu centre. 
Els nens i les nenes han treba-
llat des del brainstorming fins 
a l’edició de vídeo, passant per 
l’storyboard, la creació d’una 
escaleta, preparar un rodatge, 
gravar, etc. En total, més de 600 
alumnes de Badalona han format 
part de la primera edició de “La 
nostra escola”. El resultat final 
es podrà veure a partir d’aquest 
mes de setembre a Televisió de 
Badalona.
Gina de Tera, creadora i impul-
sora de “La nostra escola”, ha 

Alumnes d’una vintena d’escoles elaboren 
reportatges que seran emesos a TV de Badalona

destacat l’important paper que 
ha jugat des del primer moment 
Internet. “Moltes són les perso-
nes que enlloc d’engegar l’apa-
rell de televisor agafen el mòbil 

o la tablet per veure continguts 
audiovisuals. És per aquest mo-
tiu que “La nostra escola” ha 
estat molt present a la xarxa, 
oferint vídeomanuals amb algu-

nes lliçons, però sobretot oferint 
breus reportatges de les visites 
que setmanalment he anat fent a 
les escoles”. 
Cada setmana, la Gina ha visitat 
els centres escolars, unes visi-
tes han servit per resoldre dub-
tes però sobretot per conèixer 
als alumnes i els mestres. “Cada 
escola és un món i a cada es-
cola m’he trobat amb grans pro-
fessionals del sector i amb uns 
nens i unes nenes amb moltes 
ganes d’aprendre i entusiasmats 
amb el projecte”, explica sor-
presa. Cada escola ha escollit 
el tema lliurement i a la vegada 
ha treballat a la seva manera, fet 
que ha mostrat com una matèria 
com l’audiovisual es pot ensen-
yar de mil i una maneres: “És 
al·lucinant la capacitat de molts 
mestres d’ensenyar conceptes 
molt abstractes a nens tan pe-

Alumnes durant el procés creatiu / TV Badalona

L’OPOSICIÓ AVISA D’ACCIONS JUDICIALS I ESPERA 
L’INFORME DEL SECRETARI MUNICIPAL

El Partit Popular no ha trigat 
gaire a reaccionar i ha assegurat 
que no permetrà que es posi “la 
institució i la ciutat al servei d’un 
procés il·legal”. En aquest sentit, 
han anunciat que prepararan ac-
cions judicials per escometre-les 
tant bon punt l’Ajuntament doni 
algun pas administratiu de cara 
al referèndum. Tanmateix, el PP 
ha demanat al PSC que “trenqui 
qualsevol acord de governa-
bilitat i que surti d’immediat a 
comunicar-ho”. Els socialistes 
insisteixen en que no tenen “cap 
acord” amb el govern de la ciutat 
ni en formen part. El grup mu-
nicipal demana a l’alcaldessa 
que “no situï Badalona fora de la 

Llei” i, en aquesta direcció, de-
manaran un informe al secretari 
municipal que esvaeixi dubtes 
sobre el posicionament legal 
que ha de prendre l’Ajuntament. 
El Partit Demòcrata, en declara-
cions a Televisió de Badalona, 
ha afirmat que Badalona “ha de 
seguir amb normalitat el que 
va decidir el Parlament” aquest 
dimecres, que és celebrar el 
Referèndum. Ciutadans, per la 
seva banda, explica que a pri-
mers d’agost ja va registrar una 
instància dirigida al secretari ge-
neral, recordant “l’obligació de 
respecte a la Constitució i l’Esta-
tut”. “Confiem plenament en els 
funcionaris de l’Ajuntament”.

tits”.
Un dels fets que més destaca la 
creadora és el component social. 
“S’han inscrit escoles de tota la 
ciutat i algunes viuen unes rea-
litats molt complicades i han 
trobat en aquest projecte una 
motivació extra per als nens i les 
nenes. Aquesta part és la més 
enriquidora perquè en el fons 
és igual el resultat, l’important 
és que hagin treballat en equip 
i hagin après que gravar no és 
apretar el botó vermell”. 
Televisió de Badalona estrenarà 
el proper divendres 22 de se-
tembre, a les 19.30 hores, ‘La 
Nostra Escola’. El projecte edu-
catiu torna aquest curs 2017-18 
oferint a tots els centres escolars 
de Badalona la possibilitat de 
treballar el llenguatge audiovi-
sual colze a colze amb la tele-
visió local. 



publicitat 7Eduard Monterde - publicitat@gestiocomunicativa.comactualitat6 Javier Torres - redaccio@diaridebadalona.com Javier Torres - redaccio@diaridebadalona.comDel 08/09 al 14/09/2017Núm. 582

L’Ajuntament torna a traslladar 
la celebració de la Diada al passeig Marítim
Serà el dia 10, i el dia 11 tindrà lloc la tradicional ofrena a la Plana

Celebració de l’any passat

El passeig Marítim just davant del 
pont del Petroli serà l’escenari per 
segon any consecutiu de la cele-
bració institucional de la Diada 
Nacional de Catalunya a Badalo-
na. Serà aquest diumenge 10 de 
setembre, a partir de les 19.30 
hores.
Durant l’acte hi haurà una lectu-
ra de poemes d’autors i autores 
d’arreu que es llegiran en català 
i en diverses llengües. També hi 
haurà actuacions musicals. L’acte 
també servirà per homenatjar, com 

cada any, els badalonins i badalo-
nines que van combatre el setge 
que Barcelona va patir a principis 
del segle XVIII i que va culminar 
l’11 de setembre de 1714. 

PP i C’s no assistiran als actes
Partit Popular i Ciutadans també 
tornaran a mostrar el seu rebuig 
amb la seva absència a l’acte ins-
titucional. Les dues formacions 
coincideixen en que es tracta 
d’una Diada “segrestada per l’in-
dependentisme” i no participaran 

Nogueras com a convidada es-
pecial. El grup de joves SoFregit 
amenitzarà la vetllada amb un 
concert.

OFRENES A LA PLANA I DIADA CASTELLERA

A banda de la celebració al pas-
seig Marítim, les ofrenes florals 
de les entitats davant del monòlit 
de la plaça de la Plana tindran lloc 
el dilluns 11 de setembre, a partir 

de les 10.30 hores. A les 11.15 
hores hi ha prevista l’ofrena insti-
tucional i unitària. A continuació, 
a les 12 hores, se celebrarà la tra-
dicional Diada castellera.

de les activitats badalonines. Tam-
poc assistiran a l’ofrena floral de 
la Plana.

Sopar popular de la Comissió 
11-S
Com cada any, la vigília de l’11 de 
setembre se celebrarà el sopar po-
pular organitzat per la Comissió 11 
de Setembre de Badalona. Tindrà 
lloc a la plaça dels Països Catalans 
(si el temps ho permet), a partir de 
les 20.30h. Hi haurà actuacions 
de cultura popular i tradicional, i 
els parlaments del politòleg Jaime 
Pastor i de l’escriptora Bel Olid. 
Un cop acabat l’acte, s’emprendrà 
la marxa de torxes cap a la Plana, 
on es llegirà el manifest i es cantarà 
‘Els Segadors’. 

Sopar del PDCat a la plaça del 
Sol
També com és habitual, el Partit 

Demòcrata organitzarà el seu so-
par de la Diada a la plaça del Sol. 
Serà a partir de les 9 de la nit, i 
comptarà amb la diputada Míriam 
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Publiquen un vídeo amb Pedro Sánchez, Iceta i Parlon 

Com altres forces a la ciutat, el 
PSC ha començat el curs polític 
aquests dies, i ho ha fet de forma 
contundent amb una campanya 
que ja parla de les municipals 
del proper 2019: “L’alternativa ja 
està en marxa”. La primera acció 
d’aquesta estratègia ha estat un 

El PSC engega una campanya 
amb la mirada posada al 2019

vídeo que ha començat a circular 
aquest dilluns a través de xarxes 
socials i que anima a la ciutadania 
a l’alternativa que proposa l’agru-
pació local. En ell apareixen cares 
socialistes conegudes com ara el 
Primer Secretari del PSC, Miquel 
Iceta; l’alcaldessa de Santa Co-

loma de Gramenet, Núria Parlón, 
l’eurodiputat socialista Javi López 
i el Secretari General del PSOE, 
Pedro Sánchez.
“Volem visualitzar que el PSC de 
Badalona és l’única alternativa de 
govern amb un projecte de ciutat 
clar i definit, i volem continuar 
amb la suma de veïnes i veïnes al 
nostre projecte”, afirma el secreta-
ri local, Àlex Pastor.
A banda del vídeo, la campanya 
també compta amb un mural al 
carrer de la Concòrdia, d’un dels 
grafiters més reconeguts de la ciu-
tat, on es pot llegir “La alternativa 
ya está en marcha”. El PSC cele-
brarà un acte polític la tarda del 
proper dissabte 23 de setembre a 
la pista poliesportiva del carrer de 
la Ciència de Montigalà, on l’agru-
pació farà valer la futura escola 
bressol pactada amb el govern als 
darrers pressupostos.

El Centre Cívic de la Salut de 
Badalona ha acollit aquest dime-
cres la trobada de Catalunya en 
Comú, amb 120 persones inscri-
tes de Badalona, Santa Coloma de 
Gramenet, Sant Adrià de Besòs, 
Barcelona i l’Hospitalet de Llobre-
gat, agrupades com a delegació 
del Barcelonès. La trobada es va 
centrar en la deliberació sobre 
el posicionament de l’anunci de 

convocatòria d’un referèndum per 
a l’1 d’octubre, per part del govern 
de la Generalitat. Després de les 
reunions territorials que tenen lloc 
aquesta setmana arreu del país, els 
inscrits i les inscrites a Catalunya 
en Comú votaran els propers dies 
12, 13 i 14 de setembre, sobre el 
posicionament del nou espai polí-
tic davant aquesta convocatòria de 
l’1 d’octubre.

Badalona acull 
la 7a trobada de 
Catalunya en Comú

Foto: Catalunya en Comú

Mural inclòs a la campanya / PSC

La continuïtat dels càrrecs segueix enlaire

Guanyem Badalona va celebrar 
el passat cap de setmana una 
assemblea per donar el tret de 
sortida al curs polític i el principal 
dubte de cara al 2019 continua 
sense resoldre’s: tornarà a ser 
Dolors Sabater l’alcaldable de la 
formació? Tot i que la intenció ini-
cial, el 2015, era que els electes 
només poguessin protagonitzar 

Guanyem vol sumar amb
ICV-EUiA de cara al 2019

un mandat, les veus que parlen 
d’ampliar aquesta limitació a 
quatre anys més han anat fent-se 
sentir els darrers mesos.
Per poder fer-ho realitat, la con-
fluència hauria de variar el codi 
ètic que va aprovar en el moment 
de la seva creació. Un tema del 
qual no es va prendre cap decisió 
a l’assemblea d’inici de curs i es va 

tornar a posposar. El que sí sem-
bla clar és que Guanyem vol treba-
llar per “eixamplar el projecte de 
cara al 2019, sumant-hi altres for-
ces socials i polítiques de càrac-
ter progressista”, segons Carme 
Martínez, membre del Secretariat 
de Guanyem Badalona en Comú. 
Una prioritat que deixaria oberta 
la porta a la suma amb ICV-EUiA, 
que el 2015 va optar per presentar 
candidatura de forma independent 
al projecte d’esquerres. 
La pròpia Dolors Sabater ha con-
firmat que els ecosocialistes són 
una de les forces a les quals vol-
drien incloure en la confluència, i 
que es tracta d’un punt del qual es 
ve parlant darrerament i pel qual 
ja s’haurien produït contactes. 
També vol encetar Guanyem un 
debat sobre el model de ciutat per 
als propers 25 anys, amb altres 
agents polítics i socials. 

El vicepresent de la Generali-
tat, Oriol Junqueras, va visitar la 
passada setmana Badalona per 
protagonitzar un acte d’ERC al 
Círcol de Badalona. L’acte “Una 
República on ho decidirem tot” 
també va agrupar a la directora 
general de Joventut, Marta Vi-
lalta, els regidors d’ERC Oriol 
Lladó i Agnès Rotger. Junqueras 
va encoratjar a defensar l’1 d’oc-
tubre perquè “ara mateix entre 

una persona que votarà que Sí i 
una persona que vulgui votar que 
No, les diferències són mínimes, 
perquè tots dos estan defensant 
els valors de la democràcia”. El 
líder d’Esquerra, davant de més de 
300 persones, va assegurar que 
volen “assumir la responsabilitat 
plena que té qualsevol societat del 
món, les responsabilitats d’un Es-
tat que disposa d’unes eines més 
eficients”.

Junqueras anima al 
Círcol a participar de 
l’1 d’octubre

Foto: ERC

Assemblea de dissabte / Guanyem
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Un promoció immobiliària a 
Ca l’Arnús posa en alerta govern i veïnat
Un web ofereix habitatge a un futur projecte ubicat a l’accés del parc des de Sant Bru

Imatge virtual de Metropolitan House

Després de la sorpresa de l’oferta 
del monestir de Sant Jeroni com 
a propietat en venda, Badalona 
afronta aquests dies un segon 
anunci inesperat que implica un 
altre patrimoni de la ciudad: el 
parc de Ca l’Arnús. La pàgina web 
de la immobiliària Metropolitan 
House ofereix a dia d’avui la pos-
sibilitat de consultar informació 

sobre el projecte ‘Residencial Sant 
Bru Parc’.
Segons les imatges virtuals que es 
poden veure a la pàgina, es trac-
ta d’una iniciativa que aixecaria 
pisos a la façana d’accés al parc 
des del carrer Sant Bru. La projec-
ció virtual mostra, inclús, que els 
edificis s’endinsarien uns metres a 
l’interior del recinte, i que l’actual 

aquest dijous a la tarda a la Fe-
deració d’Associacions de Veïns, 
i de la qual podria sortir un posi-
cionament clar. En qualsevol cas, 
la notícia no es veu amb bons ulls 
des de les entitats.

TREBALL ENTRE AJUNTAMENT I VEÏNAT

L’alcaldessa Dolors Sabater 
ha confirmat aquest treball 
des d’Urbanisme i el districte 
primer amb les associacions 
i veïns, així com l’interés d’un 
privat d’explotar comercialment 
uns terrenys que no són pú-
blics. Això sí, ha volgut llançar 
un missatge tranquil·litzador, ja 
que assegura que l’Ajuntament 

hi està a sobre i explorarà totes 
les vies per aturar el projecte, 
o minimitzar el seu impacte, 
almenys. Tanmateix, considera 
que l’empresa s’ha llançat “a 
la piscina”, perquè anuncia un 
projecte en comercialització 
sense que l’Ajuntament hagi 
atorgat els permisos i llicències 
necessaris.

pòrtic d’entrada desapareixeria.
De moment no hi ha abundant in-
formació sobre tot plegat, si bé és 
cert que el teixit associatiu veïnal 
de l’entorn n’està assabentat des 
de fa setmanes, segons algunes 

fonts, i des de llavors es tracta el 
tema amb tècnics municipals i des 
de la regidoria de districte. Alguns 
representants veïnals consultats 
no han volgut fer declaracions, a 
l’espera d’una reunió que té lloc 
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Més de 300 aspirants a Badalona 
per ocupar 12 places d’agents de policia
Les proves de selecció finalitzaran el 18 de setembre

Las proves van començar al BCIN / Ajuntament

Treballs a la Vallensana / Ajuntament

punts quilomètrics 2,570 i 2,830.
L’obra es complementa amb la construcció 
d’una illeta central per ajudar a la pacifi-
cació del trànsit, que també actuarà com a 
espai de refugi per al pas de vianants sen-
yalitzat. A més, en aquest tram es reduirà 
l’amplada dels carrils de circulació per mi-
norar la velocitat dels vehicles.
Durant les obres es regula el trànsit, quan 
sigui necessari, mitjançant el pas alterna-
tiu ordenat per operaris i semàfor provi-
sional d’obres.

Les parades d’autobús situades a la ca-
rretera de la Vallensana, al barri de Can-
yet, comptaran amb passos de vianants 
protegits per millorar la seguretat dels 
usuaris i les usuàries. Així mateix s’ade-
qua l’espai de les parades, amb la cons-
trucció d’una vorera, per facilitar l’accés 
als autobusos.
Les obres, a càrrec de la Diputació de 
Barcelona, ja s’han iniciat amb un termi-
ni d’execució de dos mesos i un import 
de més de 91.000 euros i es centren als 

Millora de la seguretat per 
als vianants al tram de 
Canyet de la Vallensana

El passat divendres va començar el procés 
de selecció per cobrir 12 places vacants 
d’agent de la Guàrdia Urbana de Badalona, 

mitjançant sistema d’oposició, en torn lliu-
re. A les instal·lacions del Badalona Centre 
Internacional de Negocis (BCIN) s’hi van 

presentar uns 350 aspirants.
L’alcaldessa Dolors Sabater ha ressaltat “el 
compromís amb la transparència d’aquest 
procés de selecció, dissenyat amb uns cri-
teris absolutament tècnics i professionals”. 
L’alcaldessa ha valorat molt positivament 
que “la gran acollida que ha tingut aquesta 
convocatòria”, que permetrà “aprofundir 
amb més recursos humans en un model de 
Guàrdia Urbana basat en la professionalitat 
i la proximitat a la ciutadania”.
Les proves de selecció han continuat 

aquesta setmana amb les proves de nivell 
B2 de coneixement de llengua catalana; 
aquest 6 de setembre amb les proves fí-
siques, que es faran al Centre d’Alt Ren-
diment (CAR) de Sant Cugat del Vallès; 
el 8 de setembre tindran lloc les proves 
psicotècniques i el procés finalitzarà el 
18 de setembre amb les proves mèdiques. 
Les 12 persones seleccionades entraran 
per formar-se a l’Escola de Policia de 
Catalunya i faran les proves pràctiques a 
Badalona.
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Les obres avancen a bon ritme, tot i haver trobat danys adicionals

Les obres de reparació del Pont del 
Petroli van començar a finals del 
mes de juny i els operaris hi han 
estat treballant durant tot aquest 
estiu. Els banyistes han pogut veu-
re el moviment constant al pantalà, 
on s’ha utilitzat una bastida sus-
pesa per als treballs que s’ha anat 

El Pont del Petroli podria 
reobrir a finals de setembre

desplaçant des de terra cap al mar, 
a mesura que avançaven.
A dia d’avui ja han acabat les tas-
ques submarines, s’ha rehabilitat 
la protecció de les pilones i s’han 
recol·locat els elements per evitar 
l’erosió del mar. Durant el transcurs 
de les obres, l’empresa ha constatat 

que finalment han hagut d’afrontar 
més afectacions de les que estaven 
previstes, i que suposaran un in-
crement de la inversió, no superior 
al 10% de la xifra inicial, de poc 
més de 200.000 euros.
La previsió és que el pont pugui 
estar llest a finals d’aquest mes de 

setembre, tal i com va avançar el 
Diari de Badalona el passat mes de 
març. No obstant, apunten des del 
govern, la reparació està subjecta 
a l’estat del mar, ja que la bastida 
que s’utilitza per als treballs s’ha 
de despenjar per fer-la avançar, i es 
tracta d’una operació delicada que 
no és gens fàcil si hi ha onades.
Els treballs afronten ara la substi-

tució de les baranes i les fustes, un 
dels danys més visibles, sobretot a 
la plataforma final del pont. Tam-
bé la recol·locació d’una de les 
últimes peces del pantalà, que va 
ser desplaçada uns 5 centímetres 
durant el temporal. A més de les 
reparacions, es millorarà l’acces-
sibilitat, es col·locarà il·luminació i 
elements per evitar actes vandàlics.

Pont del Petroli en reparació

EL DIARI DE BADALONA VA AVANÇAR LES DATES

El Diari de Badalona va avançar 
el mes de març les primeres 
previsions del govern, que par-
laven de reobrir al setembre o a 
l’octubre. El discurs oficial no va 
acabar de confirmar clarament 
aquestes dates i deixava oberta la 
possibilitat de poder disposar del 
pont abans d’acabar l’estiu. Tot i 
l’intens treball i l’intent d’accelerar 

la tramitació d’obres, finalment es 
constata aquella primera previsió.
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La cursa, que torna a Badalona un any 
després de la primera edició, se celebrarà 
el proper 24 de setembre en 38 ciutats de 
21 països, entre elles, Badalona, Madrid i 
Las Palmas de Gran Canaria. Aquesta és 
la 3ª edició que Grupo Bimbo convoca a 
nivel global per fomentar un estil de vida 
actiu i saludable en l’àmbit  familiar i s’es-
pera la participació de més de 100.000 
persones per córrer de forma simultània 
a tot el món. 

Cursa familiar i solidària 
Com és habitual, Global Energy Race de 

Torna la cursa més familiar 
a Badalona
Bimbo convida tota la família a inscriure’s en la 3a edició 
de la cursa solidària Global Energy Race, un esdeveniment 
del qual tots en podem formar part

Bimbo serà una cursa amb causa: tots els 
participants inscrits estaran ajudant els sec-
tors més vulnerables de la societat, ja que 
Bimbo donarà al Banc d’Aliments un paquet 
de pa de motlle per cada corredor que par-
ticipi en la prova.
Seguint amb la tradició d’incloure símbols 
d’inspiració, persistència i globalitat, aquest 
any el Crist de Corcovado de Rio de Janeiro 
serà la imatge distintiva de Global Energy 
Race de Bimbo tant a la medalla com a la 
samarreta, que són col·leccionables. Ja et 
pots inscriure i trobar tota la informació a la 
web: www.globalenergyrace.com 

Premi: inscripció per a la Global Race a 
Rio de Janeiro
Els guanyadors absoluts de cada país en la 
prova de 10 km en les categories masculina i 
femenina obtindran com a premi la inscripció 
del guanyador i un acompanyant amb totes 
les despeses pagades a l’edició Global Ener-
gy Race de Bimbo 2018, que se celebrarà 
a Rio de Janeiro. D’aquesta manera, Grupo 
Bimbo ratifica el seu compromís amb el be-
nestar de la societat, buscant ajudar les per-
sones a mantenir un estil de vida més salu-
dable a través de diferents plataformes, entre 
les quals la Global Energy Race de Bimbo. 

Recorreguts de 3 i 10 quilòmetres
El passeig Marítim de Badalona és l’escenari d’on 
partiran els dos recorreguts que ofereix la Global 
Energy Race: un de 3 quilòmetres, més assequi-
ble, per a què puguin participar tots els membres 
de la família i un altre de 10km, que recorrerà 
part de la ciutat i pràcticament tota la línia de mar. 
L’esdeveniment conclourà amb un sandvitx party 
per a tothom dins d’un ambient festiu amb músi-
ca, entrepans i algunes sorpreses.

38 ciutats; 21 països:
A més de Badalona, Madrid i Las Palmas de Gran 
Canaria, la 3ra BIMBO Global Energy es dispu-
tarà a: 
- Lisboa (Portugal) 
- Sheffield (Regne Unit) 
- Pequín (Xina) 
- Brasília, São Paulo, Belo Horizonte y 
   Florianópolis (Brasil)
- Buenos Aires (Argentina)
- Guatemala (Guatemala)
- Asunción (Paraguay)
- Santiago (Chile)
- Cartagena, Cali i Pereira (Colòmbia) 
- Caracas (Veneçuela)
- Montevideo (Uruguay) 
- San Salvador (El Salvador) 
- Lima (Perú)
- Managua (Nicaragua) 
- San José (Costa Rica)
- Panamà (Panamà)
- Tegucigalpa (Hondures)
- Guayaquil (Equador)
- Long Beach, Filadelfia, Orlando i Phoenix (USA);
- Calgary y Hamilton (Canadà) 
- Mèxico D.F., Guadalajara, Mèrida, Monterrey,  
   Puebla i Veracruz (Mèxico).
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Canyet celebra aquest diumenge 
la Festa de la Verema
Enguany la família Coll espera que la collita serà positiva i més abundant

Foto: Arxiu

Santa Maria el pròxim dissabte 16 de se-
tembre, a les 21 hores, l’endemà de la fes-
tivitat de la Mare de Déu dels Dolors. L’en-
trada té un preu solidari de 6 euros, que es 
pot adquirir a través del telèfon 697425517, 
al número 10 del carrer Sant Anastasi o 
una hora abans del concert. Recordar, que 
la congregació va sortir l’any 1946 a captar 
material daurat per les casses per recons-
truir el tàlem i les vares, que va provocar fer 
nou tot el misteri.

Ja han passat 70 anys de la restauració del 
misteri de la Mare de Déu dels Dolors, que 
des de 1723 i 1914 -aproximadament-  des-
filava pels carrers del barri de Dalt la Vila 
per les processons del Divendres de Dolors 
i Dijous Sant -Processó del Silenci- de Set-
mana Santa i . Després de set dècades, la 
imatge s’ha envellit i malmès, i per això la 
Congregació de la Mare de Déu dels Dolors 
ha programat un concert extraordinari, que 
oferirà el Cor Gospel Sentits a l’església de 

Concert per restaurar la 
Mare de Déu dels Dolors
A càrrec del Cor Gospel Sentits

Amb el tradicional repic de campanes des 
de la parròquia de Sant Crist de Canyet a 
les 10 del matí és com començarà un any 
més la Festa de la Verema aquest diumen-
ge, 10 de setembre. Tot seguit, a les 11h, 
tindrà lloc la celebració de l’Eucaristia amb 
la participació de la Coral Art i Cultural de 
Canyet, a la mateixa parròquia, que donarà 
pas a l’acte central de la celebració: la tre-
pitjada del raïm i a la seva degustació, a 
càrrec de la Masia de Can Coll, que anirà 
acompanyada dels balls de cultura popular 

i tradicional dels Bastoners de Canyet i l’Es-
bart Sant Jordi i la seva colla infantil. Cap a 
les 2 del migdia la Societat Cultural L’Oliva 
i la Parròquia de Sant Crist de Canyet pre-
pararan el dinar de germanor, que servirà 
per agafar forces pel concert que oferirà 
la soprano Gisela Parodi, que oferirà a les 
17.30h i acompanyada pel pianista Gonzalo 
Redondo. Per gaudir d’aquests dos últims 
actes, recordar que requereixen un tiquet 
que es pot adquirir a la mateixa parròquia 
i a la polleria Can Godia.
 

Verema positiva
D’altra banda, una vintena de persones de la 
família Coll ja han iniciat la collita del raïm, 
del qual s’espera que enguany sigui més 
abundant que el 2016, ja que el raïm és més 

madur i la qualitat més positiva. La collita 
està constituïda en un 70% de pansa blanca 
i el 30% de merlot i la presentació del most 
se celebrarà l’1 de novembre al most a l’era 
de Can Coll.

Per atendre als alumnes més vulnerables

Per novè any consecutiu, Creu 
Roja i la Fundació ‘Solidaridad 
Carrefour’ han posat en marxa 
la campanya ‘Tornada a l’escola 
solidària’ per al curs 2017-2018. 
Durant els passats dies 1 i 2 de 
setembre, voluntaris de la Creu 
Roja es van ubicar al supermercat 
Carrefour del Centre Comercial 
Montigalà  amb l’objectiu de reco-

Creu Roja i Carrefour 
recapten material escolar

llir material escolar per als infants 
i joves de famílies ateses per la 
mateixa Creu Roja del Barcelonès 
Nord, que pateixen exclusió esco-
lar, així com per al projecte d’’Èxit 
Escolar’, en el qual s’atenen a més 
de 40 infants i joves de Santa Co-
loma de Gramenet que tenen entre 
6 i 16 anys. Destacar que, inde-
pendentment del que s’ha arribat a 

recaptar per la solidaritat veïnal, la 
Fundació ‘Solidaridad Carrefour’ 
destinarà enguany 121.000 euros 
en material escolar. Pel que fa el 
2016, es va recaptar a nivell esta-
tal material per valor de 562.154 
euros, fet que va atendre a 18.000 
alumnes. Dels quals al Barcelonès 
Nord es van poder repartir 88 lots 
de motxilles.

La tercera Jornada sobre el 
Trastorn per Dèficit d’Atenció i 
Hiperactivitat (TDAH) ja té data 
convocada, serà el divendres 20 
d’octubre a la sala d’actes del Mu-
seu Municipal de Badalona. L’acte, 
organitzat per la Plataforma TDAH 
de Badalona, en el marc de la 10a 
Setmana Europea Anual per el 
TDAH, acollirà des de les 9.30 del 
matí les intervencions de J.A. Ra-
mos Quiroga, cap del departament 
de Psiquiatria de l’Hospital Vall 

d’Hebron, Anna Sans Fito, neuro-
pediatra de l’Hospital Universitari 
Sagrat Cor i Daniele Cipriano i 
Anna Rodriguez Ruiz, psicòlegs 
de la Unitat de Trastorn de la Con-
ducta d’ITA. Aquesta jornada és 
oberta a tot el públic, però espe-
cialment a familiars, professionals 
de la salut i l’ensenyament, entre 
altres. Tot i que per accedir es re-
quereix inscriure’s gratuïtament a 
través del web www.plataformat-
dah.entitatsbadalona.net

Obertes les 
inscripcions per la 
3a Jornada de TDAH

Foto: Arxiu
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Bandera vermella
Ha estat el més comentat aquest estiu. No ha estat el 
millor estiu per a les platges a Badalona. Els precedents 
no eren positius. El retard de les guinguetes i el tan-
cament del Pont del Petroli havien marcat la primera 
temporada de l’estiu a l’espera que a l’agost la platja 
retornès al ciutadà tot allò que li havia pres per disfrutar 
del litoral badaloní. Malauradament, la metereologia no 
ha ajudat gaire. Les fortes pluges dividides durant el 
mes han fet que la bandera vermella fos la protagonista 
masses dies. Els dies posteriors a les pluges, per molt 

que hi faci sol i calor, els residus flotants a l’aigua fan gens 
recomenable el bany. Els darrers anys Badalona té aquest 
problema ben localitzat i les solucions a llarg termini ara 
mateix no són possibles. Per tant, només queda potenciar 
la neteja per part del consistori i aquest necessita d’esforços 
econòmics. El vaixell que neteja els residus flotants no ha es-
tat tan vist com d’altres anys i és per això que si Badalona té 
interès en potenciar el seu litoral necessita fer un esforç extra 
per reduir els dies de prohibició de bany. Un esforç extra és 
el que duen a terme les famílies a la tornada al cole. Costejar 

EDITORIAL

el material escolar, la roba i els casals que funcionen fins 
a mitjans de setembre és una veritable odisea per a les 
llars del país. La falta d’ajuda pública per a la majoria fan 
que les administracions es mereixin una bandera vermella. 
Una bandera vermella que podria servir per onejar davant 
dels tensos moments que s’han viscut aquests dies al 
Parlament. Badalona ha de mantenir-se al marge de pica-
baralles o espectacles mediàtics, com previsiblement pot 
passar, i deixar que l’1-O, si hi ha referèndum, transcorri 
una votació amb normalitat. 

Com està l’aigua avui?

L’estiu 2017

S’està acabant la temporada de platja, l’estiu 
toca a la seva fi. És doncs l´hora de fer ba-
lanç de la platja de Badalona, un dels tresors 
de la nostra ciutat.
El temps calurós que hem tingut junt amb 
una millora econòmica ha augmentat el 
nombre de visitants a les nostres platges.
Un dels elements importants de la platja al 
servei dels usuaris són els “Chiringuitos”, o 
Guinguetes.
Des del punt de vista d’aquests i d’altres es-
tabliments a davant del mar, comentaré com 
es veu, què està bé i què s’hauria de millorar.
Les platges estan formades per dos elements 

diferenciats però que són inseparables. La 
sorra i l’aigua. El manteniment i la neteja de 
la sorra es fa cada dia millor i podem dir que 
és d’alta qualitat, per tant felicitem als res-
ponsables de que així sigui. L’aigua, aquest 
any sense tants problemes com l’anterior, 
segueix tenint les seves mancances.
El problema fonamental són les riuades 
dels dies de pluges torrencials que deixen 
als banyistes amb bandera vermella i sense 
poder utilizar-les. Sabem que té difícil solu-
ció però difícil no vol dir impossible, doncs 
hem d’empènyer per aconseguir la con-
trucció de dipòsits reguladors com hi ha a 
altres ciutats com Barcelona. Això minimit-
zaria els efectes de les riuades. En algunes 
zones queden bassals d’aigües mortes que 
provoquen l’aparició de pudors, insectes i 
aspectes d’insolubritat que deterioren nota-
blement la nostra imatge. Això últim passa 
sobre tot davant del Cristall. S’hauria de re-
forçar allà on calgui la neteja els dissabtes 

i diumenges a primera hora per eliminar la 
brutícia que es genera a les nits anteriors.
Dos temes importants de cara a l’any que 
ve pel que fa a les guinguetes (sembla que 
hi haurà nou concurs) són: ampliar l’espai 
per a emmagatzematge de les guinguetes, 
doncs el que tenen actualment és insufi-
cient i obliga al juliol i a l’agost a més d’una 
càrrega dels vehicles d’avituallament que 
topen amb un horari inadequat que també 

s’hauria d’ampliar. Seria bo que hi hagués 
més diàleg de la nostra administració amb 
els guinguetaires. Això serviria per agrupar 
les voluntats i els coneixements d’ambdós i 
oferir un millor servei als usuaris. No n’hi 
ha hagut cap.
Vull apreciar la voluntat de l’Ajuntament 
per a millorar el servei i així ho manifesto, 
i als usuaris desitjar que acabin de tenir una 
bona fi de temporada.

després van disminuir però sense desa-
parèixer i és un repte global. A molts llocs 
del planeta s’acumulen plàstics al mar, 
formant-se fins i tot illes. Però l’origen 
d’aquests materials és majoritàriament la 
terra, pel que és allà on s’ha d’actuar. 
A la nostra ciutat, tenim a més una sèrie 
de factors en contra: una conca important, 
amb fort pendent i un terreny que s’ha anat 
impermeabilitzant i absorbeix menys ai-
gua; rieres que s’han canalitzat i connectat 
al clavegueram, que és unitari, és a dir, que 
pels mateixos col·lectors hi circulen aigües 
residuals i pluvials. Això fa que amb pluges 
moderades el sistema quedi col·lapsat i la 
barreja d’aigua residual i pluvial surti pels 
sobreeixidors que hi ha a la platja. Això no 
passa només a Badalona, però els corrents 

marins dominants tenen tendència a portar 
els sòlids flotants cap a la nostra platja. 
Això té efectes negatius, però també fa que 
perdem menys sorra que moltes platges 
veïnes.
No hi ha, per tant, una única solució, però 
la clau està en evitar que els sòlids arri-
bin al mar. Les administracions hi tenen 
responsabilitat, a curt termini serà neces-
sari una millora del col·lector de Llevant 
que recull l’aigua residual i la porta cap 
a la depuradora del Besòs, però aquesta 
és una obra de llarga i difícil execució. 
L’Ajuntament té redactat des del 2011 el 
pla director del clavegueram, que preveu 
una sèrie de dipòsits per a retenir les ai-
gües pluvials que podria minimitzar alguns 
sobreeiximents. D’aquest pla, només es va 

executar el dipòsit d’aigües pluvials de 
l’Estrella i es va eliminar un sobreeixidor 
de la platja. Però a banda d’obres, s’ha de 
millorar la neteja dels carrers i rieres i la 
neteja preventiva del clavegueram per evi-
tar que vagin sòlids a les aigües pluvials. 
I com a ciutadans també hi podem contri-
buir, llençant els sòlids a les escombraries 
i no a l’aigua, utilitzant menys plàstic o 
reciclant-lo o no utilitzant les tovalloletes 
higièniques.
Queda molta feina a fer, i la sensació és 
que cada estiu estem allà mateix i que no 
s’acaben de materialitzar algunes de les 
solucions que fa temps que es coneixen, 
pel que és important posar fil a l’agulla i 
buscar els recursos necessaris per a poder 
preservar un dels millors espais que tenim.

Mercè Rius Serra
DIrectora general de Qualitat Ambiental

A Badalona, quan arriba l’estiu, hi ha una 
pregunta que es repeteix sovint: com està 
avui l’aigua? La resposta varia entre els 
dos extrems, pot estar cristal·lina o fer 
fàstic, ja que l’endemà dels dies de pluja, 
però també altres dies, sense saber ben bé 
com, apareixen plàstics flotant a l’aigua 
que ens impedeixen un bany agradable.
Aquest problema ve de lluny, amb episo-
dis greus a començaments del 2000, que 
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Joaquim Padrós
President de la Asociación de Chiringuitos
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Canonge Baranera, 45
08911 Badalona

elvermut45@gmail.com

Horari:
De dimarts a diumenge de 

9 a 17 h. 

Dijous menú paella i arròs 
caldos

Cuina de proximitat

Menjars per encàrrec
(paella, fideua, canelons, etc.)

Tels. 93 127 55 38
 654 71 38 76
L’Antic Cal Rap
C. Roger de Flor, 52
Badalona

Organització de festes, aniversaris, grups, 
comiats, reunions familiars, etc.
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El lituà i el nord-americà responen a perfils diferents: un coneix Europa i l’altre no
Saulius Kulvietis i Patrick Richard 
són dues de les cares noves que ha 
signat el Divina Seguros Joventut 
per afrontar una temporada de do-
ble competició: ACB i Champions 
League. L’aler pivot lituà i l’exterior 
nord-americà responen a perfils 
diferents. Mentre Kulvietis mai ha 
jugat fora del seu país, Richard 
coneix les competicions de màxim 
nivell europeu. “Vaig marxar de 
Lituània perquè volia nous reptes 
a la meva carrera. Fins ara havia 
estat sempre amb els mateixos 
entrenadors, staff i rivals, així que 
vaig decidir que era moment de 
nous desafiaments i de mirar cap 
endavant”, assegura l’home que 
ha de cobrir la baixa de Luka Bog-
danovic. El jugador bàltic ve de 

Kulvietis i Richard: dues posicions clau 
pel nou projecte del Divina Seguros Joventut 

copsar una gran temporada a títol 
individual i vol continuar creixent. 
“Personalment, l’any passat va ser 
el millor any de la meva carrera. I 
sí, estic preparat per ser el quatre 
tirador que necessita l’equip. Faré 
el que l’entrenador em demani i tot 
anirà bé”, valora l’aler pivot. 

Richard: un valor segur
Amb el fitxatge de Patrick Richard,  
la Penya ha buscat un perfil ver-
sàtil de jugador nord-americà que 
aporti lideratge en els moments 
de dificultat. “Per a mi ser un lí-
der significa ser molt atent, ajudar 
amb alguns detalls els més joves 
i demostrar el lideratge tant dins 
com fora de la pista. També s’és 
un líder amb accions, venint a en-

trenar amb intensitat cada dia per 
influir positivament en els meus 
companys”, adverteix l’exterior 
verd-i-negre. El combo-guard del 
Divina es considera “un jugador 
amb capacitat per fer una mica 
de tot”. “Puc llançar bé a cistella, 
aportar dribbling, dirigir els meus 
companys a pista i també m’agra-
da defensar”, assegura. Per en Pa-
trick, afrontar al costat de la seva 
família una nova aventura a Bada-
lona suposa un repte apassionant. 
“Fa sis anys que vaig acabar la 
universitat, però a nivell profes-
sional les coses no van començar 
bé a causa d’una lesió. Vaig haver 
de començar de zero a Austràlia. 
Des d’allà em vaig guanyar fer el 
salt”, recorda l’exterior del Divina. La Penya és en plena pretemporada / D.Grau

Mavra ja és a Badalona i Gudul 
espera el visat per poder viatjar a Espanya
El base croat va quedar fora de l’Eurobasket en l’últim tall previ a l’inici del torneig

Qui ha d’exercir el rol de base ti-
tular al Divina Seguros Joventut, 
Dominik Mavra, ja s’ha incorporat 
a la dinàmica d’entrenaments del 
conjunt de Diego Ocampo. Des-
prés de la seva experiència a la 
fase de preparació de l’Eurobasket 
amb Croàcia, el jugador verd-i-
negre va quedar fora de la com-
petició en l’últim tall. “Estic molt 
content de ser en aquest gran club 
i tenir l’oportunitat de jugar a la 
Lliga Endesa. Tinc moltes ganes 
de començar aquest nou repte de 
la meva carrera”, manifestava el 
base croat. Mavra tenia “moltes 

esperances de jugar l’europeu” 
però ara es vol centrar en la seva 
primera experiència a l’ACB. 

El visat d’Omari Gudul
A banda de Gielo, concentrat amb 
la selecció de Polònia, l’únic ju-
gador que falta per incorporar-se 
a la pretemporada és Omari Gudul 
(1994 i 2.08m). L’interioc de Kins-
hasa va destacar al Beroe de Bul-
gària (11.2 unts i 5.8 rebots), però 
ara es troba al Congo esperant per 
tenir el visat llest i poder viatjar 
a Badalona. La seva arribada a 
l’Olímpic s’està allargant massa. El base, fora de l’Eurobasket / D.Grau
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Mavra, el fet diferencial?
Un dels jugadors amb qui tinc més es-
perances dipositades és Dominik Mavra. 
Aquest base croat, que fa uns temps va 
voler fitxar Aíto per Sevilla, té un repte. 
El repte de ser el què no ha pogut ser. El 
jove, de només 23 anys, ha estat referent 
del bàsquet croat, una escola de referència 
europea, en totes les categories inferiors. 
Or de l’Europeu sub16, or en l’Europeu 
sub18 i amb presència al mundial sub19 
i a l’europeu sub20. Però després va anar 
perdent força. Sorgit del KK Zagreb va 

anar a l’Split i després a la Cibona però 
el desembre del 2015 va marxar. Va fitxar 
pel modest Dabrowa Gornicza polonès i la 
temporada passada amb el Karpos Sokoli 
Skopje macedoni. És la primera oportuni-
tat que té per canviar el rumb de la seva 
carrera. Badalona ha de ser el seu trampolí 
i té tots els ingredients per triomfar: cap 
pressió, bon tècnic de formació, bon club 
i bona lliga. Si ho aprofita també ho farà la 
Penya. Crec que és un dels que pot marcar 
la diferència.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET
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Grècia s’erigeix en el botxí de Polònia: 
Tomasz Gielo queda fora de l’Eurobasket
L’aler pivot de la Penya no pot superar la fase de grups malgrat fer un notable torneig

Polònia ha perdut molts partits ajustats / FIBA

deixava Gielo i la resta de la selecció fora 
de l’europeu. L’aler pivot de la Penya marxa 
de la competició acreditant una mitjana de 
5.4 punts, 3.6 rebots i 2 assistències en 17 
minuts per partit. A principis de la pròxima 
setmana Tomasz Gielo serà a Badalona per 
incorporar-se a l’equip. Cal recordar que el 
Divina s’estrena aquest divendres a Sant 
Julià contra l’Andorra (semifinal de Lliga 
Catalana) i que el dia 19 obrirà la Cham-
pions League a Tbilissi. 

L’Eurobasket 2017 ja no compta amb cap 
representant del Divina Seguros Joventut 
en competició. La Polònia de Tomasz Gielo 
queia eliminada aquesta setmana després 
de cloure la fase de grups amb una derrota 
letal davant Grècia (95-77). La selecció di-
rigida per Mike Taylor s’ho jugava tot a una 
carta després de perdre diversos partits per 
un marge molt ajustat. Polònia havia debu-
tat en competició caient contra Eslovènia 
(90-81) i guanyant Islàndia (91-61). Des-
prés d’aquest primer triomf arribarien els 
problemes reals. Gielo i els seus compan-

La setmana vinent el 
jugador viatjarà cap a 
Badalona per posar-se 
a disposició de Diego 
Ocampo. Ha gaudit de 
17 minuts per partit.  

ys deixaven escapar duels igualats contra 
Finlàndia (90-87) i França (75-78), fet que 
els situava en un context de partit de vida o 
mort davant Grècia. En el matx decisiu per 
passar als vuitens de final de l’Eurobasket 
com a quart classificat del grup A, Polònia 
tornaria a fallar al final. L’inici seria espe-
rançador (23-29) i, després de tenir difi-
cultats durant el segon quart (49-43), els 
polonesos tornaven a activar-se (70-67) 
per arribar als últims minuts amb plenes 
opcions. La defensa, però, no va estar al 
nivell, encaixant un parcial de 25 a 10 que 
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Toni Hernández: “El Badalona és un gegant adormit 
que, entre tots, farem despertar”
La plantilla del Badalona 2017/18 
s’ha construït sota la direcció tèc-
nica del valencià Toni Hernández, 
un home de gran experiència en la 
segona B. Hem volgut conversar 
amb ell per saber qui és i què pen-
sa del present i del futur del club 
escapulat. 

- Diu en el seu perfil de Twit-
ter que un dia els Lakers li van 
canviar la vida. Pot explicar 
per què?
- Fa set anys els Lakers van venir 
a Barcelona a jugar un amistós. Jo 
vaig viatjar amb el meu cunyat des 
de València, i amb altres amics. 
Aquella mateixa nit vam decidir 
fundar l’Huracán. I vaig deixar la 
meva professió de periodista es-
portiu.

- Perquè la gent de Badalona 
sàpiga qui és, quins episodis 
del seu currículum destaca-
ria?
- He fet ràdio i televisió a Valèn-
cia, des de 1996 fins a 2011. Feia 
bogeries: quatre hores de ràdio 
diàries, dues de televisió, també 
diàries, i els partits del València. 
Vaig poder explicar la millor èpo-
ca de la història d’aquell equip, i 
d’aquí vaig treure moltes experièn-
cies i grans amics... i enemics. Des 
del 2011 al 2015 vaig ser president 
de l’Huracán. Vam jugar tres playo-
ffs en quatre anys, i dos finals d’as-
cens. I vam tenir al nostre juvenil 
A sempre a Divisió d’Honor. L’any 
passat vaig ser director esportiu del 
CE Sabadell i aquest any ho sóc al 
CF Badalona.

- Què li va fer arribar al Bada-
lona?
- El president i jo som amics des 

de fa anys. Va ser un dels primers 
que em va trucar quan vaig sortir de 
Sabadell, com havia fet quan vaig 
sortir de l’Huracán. Sempre vam 
tenir damunt la taula l’opció d’estar 
un dia en el mateix vaixell. Ara s’ha 
pogut donar.

- Com veia al Badalona des de 
fora? Quina impressió es té 
d’aquest club a l’altre costat?
- Es veu com un gran club, que ha 
passat uns anys molt durs però que 
se n’ha sortit de forma brillant. El 
president, quan encara era vice-
president, em va explicar tot el que 
calia lluitar. I ell ho ha fet. Per altra 
banda, aquest club, per mi, té un 
sentit especial: a l’avinguda de Na-
varra vaig poder guanyar una Lliga, 
contra nosaltres el Badalona va as-
solir la salvació al 2014 i al 2015, 
guanyant 2-1 al meu amic Manolo 
González ens vam ficar per tercer 
cop en play-off... Tinc la impressió 
que el Badalona és un gegant ador-
mit que, entre tots, farem despertar.

- Per on ha de passar el futur 
del club? Creu que el model 
actual és sostenible o que no 
hi haurà més remei que con-
vertir-se en societat anònima?
- No sóc qui per valorar-ho, però 
per descomptat, i tal com està 
muntat avui dia el futbol, cal ser 
Societat Anònima Esportiva. Això 
costa molts diners cada any, i els 
recursos no donen. Aquí i a tot 
arreu. Per poder atraure diners s’ha 
de ser atractiu i el president ha con-
vertit a aquest club en un exemple, 
un referent i un lloc perfecte per fer 
coses importants.

- Com ha anat la feina a la pre-
temporada? Han aconseguit 

portar a tots els jugadors que 
s’havien proposat?
- El treball ha anat bé, sempre de la 
mà de Manolo González. En tot hem 
parlat, debatut i consensuat. Es dóna 
una circumstància curiosa, diversos 
jugadors que han acabat al Badalo-
na estaven en la cistella del Sabade-
ll. L’entrenador els ha vist i, en gran 
part, hem pogut mantenir aquesta 

idea. Amb la bona base que quedava 
aquí de l’any passat, amb jugadors 
espectaculars i persones sensa-
cionals. Sempre vols portar més i 
millor, però no podem queixar-nos.

- Ha treballat en clubs com 
el Sabadell o l’Huracán, amb 
pressupostos més elevats. A 
Badalona hi ha menys diners. 

Com se li ha donat treballar 
amb menys recursos?
- No cregui, a l’Huracán tenia només 
una mica més de pressupost, molt 
poc més. I a Sabadell primava que 
el club seguís existint. El curs pas-
sat no anàvem gens forts, perquè 
calia tapar forats de centenars de 
milers d’euros . Hem treballat amb 
imaginació i amb entusiasme, i amb 
l’aixopluc del nom del CF Badalona 
i de l’Estadi, que són dues armes 
brutals.

- El llistó de la temporada pas-
sada és alt. És un repte per 
a vostè tornar a construir un 
equip com aquell?
- El repte és guanyar cada partit, 
créixer com a club cada dia. Si he 
après alguna cosa en aquests anys, 
és que els peus a terra fan que cami-
nis amb pas ferm.
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LA PRÈVIA 4a Jornada. Nova Creu Alta, diumenge 10 de setembre. 19,00 h.

Coneguts i saludats

CF BADALONA
Entrenador: Manolo González

CE SABADELL
Entrenador: Toni Seligrat

Felipe Sanchón

Marc Martínez

Pedro Capó

Adri Diaz Josu Ozkoidi

Migue

Dani GómezÓscar Rubio Trápaga Pol Moreno

Roberto

Parera

Juanjo 
Ciércoles 

Marcel Serramitja

Aly

Simón

Toni Lao

Albarrán
Vega Moyano

Morales

Adri Rivas

Badalona: Morales; Albarrán, Ál-
varo Vega, Adrià Parera, Moyano, 
Robert; Juanjo Ciércoles, Coulibaly; 
Kevin Lacruz (Enri, 54’), Marcel Se-
rramitja (Rubén Sánchez, 79’) i Adri 
Rivas (Toni Lao, 79′).  

Olot: Ginard, Jose, Carles Mas, 
Blázquez, Bigas, Masó, Pedro (Iván 
Guzmán, 65’), Roger Vidal (Héctor, 
45′), Toril (Marc Mas, 45′), Uri i 
Nacho

Gol: 1-0, Albarrán (8′). 

Àrbitre: Mateo Busquets Ferrer. Ha 
amonestat Álvaro Vega, Moyano, 
Juanjo i Coulibaly, del Badalona, i 
Roger Vidal i Héctor, de l’Olot.
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BADALONA     OLOT   

  Equip PTS GF GC

 1. Vila-real B 9 4 1
 2. Elche 7 9 1
 3. Mallorca B 7 2 0
 4. València B 6 6 2
 5. Hércules 5 4 2
 6. Lleida 5 3 2
 7. At. Balears 4 2 1
 8. Ontinyent 4 2 1
 9. Alcoià  4 3 3
 10. At. Saguntí 4 2 2
 11. Cornellà 4 2 2
 12. Sabadell 4 5 5
13. Formentera 4 1 2
 14. Badalona 4 3 6
 15. Llagostera 3 2 3
 16. Peña Deportiva 3 1 2
 17. Ebro 3 2 4
 18. Olot 1 1 4
 19. Deportivo 1 1 7
 20. Peralada-Girona 0 1 6

Classificació

 Badalona1 - Olot 0
 Llagostera 1 - Ebro 2
 At. Balears 0 - Mallorca B 0
 Peña Deportiva  1 - València B  0
  At. Saguntí  0 - Formentera  0
 Peralada-Girona 0 - Lleida  1
 Deportivo 0 -  Elche  4
 Ontinyent  0 - Vila-real B 1
  Alcoià  1 - Cornellà 2
 Hércules 2 -  Sabadell  0

Resultats 3a jornada

Propera jornada

 Sabadell  - Badalona
 Ebro - Alcoià
 Mallorca B -  At. Saguntí
 Cornellà -  Hércules
 Olot -  Deportivo
 Elche -  Peralada-Girona
 Lleida - Peña Deportiva
 València B   -  At. Balears
 Formentera   -  Ontinyent
 Vila-real B -  Llagostera

Diumenge el Badalona visita la 
Nova Creu Alta per disputar un 
partit amb moltes cares conegudes. 
Un bon grapat dels protagonistes 
del partit han estat a l’altre bàndol, 
la qual cosa afegeix encara més in-
terés al, cada cop més clàssic, duel 
entre arlequinats i escapulats. Toni 

Lao, per exemple, és tan estimat a 
la ciutat vallesana com a Badalona. 
“Sempre m’he sentit molt còmode 
i molt estimat aquí, per això fa tant 
de temps que hi sóc”, manifestava 
aquesta setmana el capità del Bada 
al web del club. Com ell, Juanjo 
Ciércoles rebrà, ben segur, el reco-

neixement de l’afició del Sabadell. 
En el cas del jugador que ha arribat 
aquest estiu a Badalona, a més, el 
club que presideix Esteve Calza-
da ha anunciat que li farà entrega 
d’una placa commemorativa del 
50 aniversari de la Nova Creu Alta 
abans del partit.
Un ex-escapulat, ara al Sabadell, el 
defensa Aleix Coch, no podrà jugar 
perquè la federació espanyola no li 
ha retirat la segona targeta groga 
que va veure diumenge passat, al 
Rico Pérez d’Alacant. Un ex-arle-
quinat, Adrià Parera, sortirà, molt 
probablement, en l’onze titular del 
Badalona. Un jugador que pretenia 
aquest estiu el Sabadell, Sergio 
Maestre, serà dubte fins a última 
hora per les molèsties musculars 
que arrossega des de fa unes set-
manes. Un que va ser presentat 
amb la samarreta arlequinada, Nés-
tor Querol, és ara escapulat. Fins i 
tot a la llotja hi haurà una cara 
coneguda, la del director esportiu 
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del Badalona, Toni Hernández, que 
l’any passat treballava per al Centre 
d’Esports Sabadell.
Pel que fa al partit, els dos equips 
arriben amb el mateix balanç des-
prés de tres jornades: una victòria, 
un empat i una derrota. Si el Bada-
lona va empatar a casa contra el 
Lleida, va caure golejat a Elx i va 
guanyar per la mínima a l’Olot, el 
seu rival va empatar sense gols a 
casa amb l’Elx, va guanyar a Olot 
i va perdre al camp de l’Hércules. 

A la Nova Creu Alta la renovació 
que han portat els nous dirigents, 
amb 18 noves incorporacions, és 
especialment notable a la banque-
ta, amb Toni Seligrat. Ben segur 
que els arlequinats seran, com de 
costum, un rival de consideració. 
Manolo González, a part del dubte 
de Maestre i dels lesionats Robusté 
i Querol, podrà comptar amb tots 
els seus jugadors. Xiularà el partit 
l’àrbitre valencià Francisco Miralles 
Selma.

Foto: Eloy Molina.

Foto: Eloy Molina.

Amb un Barça ‘B’ de nova genera-
ció i amb un Seagull reforçat amb 
fitxatges més que interessants, la 
temporada 2017-2018 a la Sego-
na Divisió Femenina viuria un tret 
de sortida de màxima expectació. 
La Ciutat Esportiva Joan Gamper 
seria l’escenari del primer gran 
duel del curs: un partit que enfron-
tava als dos millors blocs del curs 
passat. El FC Barcelona ‘B’ hauria 
de suar de valent per corregir una 
situació de màxima dificultat i, 
finalment, ser capaç de puntuar 
davant el Seagull. Just després 
d’un primer avís protagonitzat 
per Claudia Pina (5’), les gavines 
obrien la primera gran ferida a les 
files blaugranes. En una passada 
llarga d’Ausi llegida a la perfecció 
per Yosse, el combinat de Jordi 
Ferrón seria capaç d’inaugurar el 

marcador (7’). La davantera de-
finia de forma espectacular amb 
una gran vaselina, situant el 0 a 1 
a la Joan Gamper (0-1). Després 

d’encaixar el primer gol, la pos-
sessió del filial blaugrana aniria a 
més, però el Barça ‘B’ es limitaria a 
protagonitzar aproximacions tími-

Al Seagull se li escapen dos punts / P.Salado

des als dominis de Mireia Nagel. 
La bona disposició tàctica de les 
badalonines i un greu error de la 
portera local, Gemma Pont, farien 

somiar el Seagull amb el triomf. 
En una falta servida per Sara Na-
varro (39’), Pont deixava escapar 
l’esfèrica i li donava el 0 a 2 gai-
rebé fet a Mar Torras (0-2). Només 
el talent individual de Clàudia 
Pina, excel·lent en la jugada del 
1 a 2 completada just abans del 
descans (45’), faria que el FC 
Barcelona sortís de l’embolic (1-
2). Finalment, malgrat tots els 
esforços realitzats per les gavines, 
el conjunt local sabria castigar un 
forat defensiu amb l’empat defi-
nitiu. Aida Esteva (75’), amb una 
rematada des del punt de penal, 
acabaria deixant el marcador en el 
2 a 2 final (2-2). Seagull i Barça ‘B’ 
inauguren el curs amb equilibri de 
forces i prometent emocions for-
tes pels mesos de competició que 
ens esperen. Són candidats a tot.

Els dos millors 
equips del curs 
passat a Segona 
Nacional es van 
veure les cares 
per inaugurar un 
nou campionat. 
Seagull i Barça 
‘B’ aspiren a tot

El conjunt de Jordi Ferrón va situar-se amb un 0 a 2 favorable durant el primer temps

La insistència del filial del Barça frena 
les opcions de victòria d’un gran Seagull (2-2)
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Lluitant per medalla contra un campió olímpic

Feia gairebé un any que Adrián 
Blancas, Boris Pallarés, Javier 
Notario i Carlos Frías s’en-
trenaven sense descans pre-
parant el Mundial de natació 
màster de Budapest. Tots ells, 
membre del Club Natació Bada-
lona. Després de tot el sacrifici 
realitzar, a l’hora de la veritat les 
coses no van sortir. Per mala 

Boris Pallarés: quart en el 
Mundial màster de natació

fortuna, un virus intestinal va 
deixar fora de lloc a Blancar du-
rant tres dies. Tot això va fer que 
les proves individuals anessin 
molt bé. Notario i Frías van fer 
millors marques, però sobretot 
va destacar el quart lloc mun-
dial de Pallarés en la prova dels 
50 metres esquena. El nedador 
badaloní va fer el segon millor 

registre europeu i va establir un 
nou rècord d’Espanya amb el 
seu 27.07. El resultat d’en Bois 
s’ha de valorar, sobretot perquè 
competia amb adversaris de pri-
mer nivell internacional. D’altra 
banda, Joan Francesc Marcillo 
va entrar dotzè (43.47.5) en els 
3.000 metres d’aigües obertes 
(55-59 anys).

Després d’aconseguir la medalla 
d’or en els Mundials de Budapest 
en la prova de 200 metres papa-
llona, la nedadora badalonina va 
tancar els mundials en el mes de 
juliol amb una plata en 400 estils 
amb un temps de 4:32.17; supera-
da per l’hongaresa Katinka Hosszu 

(4:29.33). D’altra banda, a mitjans 
d’agost, Mireia Belmonte va anotar 
un nou rècord mundial en els 400 
estils en piscina curta de la Copa 
del Món d’Eindhoven, assolint així 
un nou or. Aquest rècord se suma 
al que ja té en 200 papallona i als 
de 400, 800 i 1.500 metres lliures. 

Belmonte assoleix 
rècord mundial en 
400 estils

Foto: Cedida

Des del 2 al 10 d’agost, com 
és habitual a l’estiu, el Centre 
Cívic La Salut va acollir la 43a 
edició de l’Obert Internacional 
d’Escacs de Badalona - 6è Me-
morial Miquel Castellà i Gili, on 
total van participar més de 265 
participants de més de 25 països 
d’arreu del món.
Entre els quals, l’armeni Karen 
Grigoryan es va proclamar en 
el campió de l’edició d’enguany 
després de nou rondes i assolint 
un total de 7,5 punts, que li ha 
permès endur-se un premi en 

Karen Grigoryan, campió del 43è Obert d’Escacs
metàl·lic de 1.150 euros i una 
obra d’art del pintor badaloní 
Jordi Fernández. El podi va ser 
completat per l’armeni Tigran 
Petrosyan i l’argentí Leandro 
Krysa, que s’han endut un trofeu 
cadascú i 650 i 350 euros, res-
pectivament. 
Karen H. Grigoryan, nascut a 
Armènia fa 22 anys, és un gran 
metre internacional d’escacs 
reconegut per la Federació In-
ternacional d’Escacs (FIDE) des 
de l’any 2013, ja que al llarg de 
la seva trajectòria com a jugador 

d’escacs ha assolit diversos 
títols, entre els quals, cam-
pió d’Obert Internacional 
d’Escacs Vila de Sitges 2013, 
campió d’Armènia i del Cir-
cuit Català de 2015. Recor-
dar que, en el 2014 ja va ser 
campió de l’Obert Ciutat de 
Badalona, en la 40a edició. 
D’altra banda, pel que fa al 
grup B, van quedar finalistes 
el català Adrian Garcia, el ba-
daloní Alvaro Roa i l’alemany 
Camilo Ospina, tots tres amb 
7 punts.
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El Sant Josep ‘B’ sorprèn i el femení 
de la Penya espera rival per la final de Copa
La Copa Badalona es decideix aquest cap de setmana amb cinc derbis de màxim nivell

El femení de la Penya espera rival a la final / D.Grau

La 31ª edició de la Copa Bada-
lona ja coneix qui seran els seus 
semifinalistes; i inclús ja hi ha un 
club classificat per optar al títol. Al 
llarg de la darrera setmana les pis-
tes de la Plana i Casagemas han 
acollit els diferents compromisos 
de la fase de grups, duels que han 
dibuixat el següent calendari de 
rondes finals. En categoria mas-
culina, el Círcol Cotonifici i l’AE 
Badalonès disputaran dissabte 9 
de setembre (18:30h) una semi-
final ‘made in’ Copa Catalunya a 
la Plana, mentre que la sorpresa 
del torneig, el Sant Josep ‘B’, i la 
Minguella es jugaran l’altra plaça 
per la final a les 20:30h i en el 
mateix escenari. Pel que fa a les 
noies, el Divina Seguros Joventut 
espera rival per la final, adversa-
ri que sortirà del duel previst per 
dissabte a les 16:30h a la Plana 
entre el Sant Andreu de Natzaret i 
l’AE Minguella. Un derbi de nivell.

El camí del quadre masculí
Si analitzem amb detall què ha 
dut els blocs masculins classifi-
cats per les semifinals a obtenir 
aquest premi ens hem d’aturar 
en diferents pols d’atracció. Sens 
dubte, una de les grans sorpre-
ses la trobem en el sènior ‘B’ del 
Sant Josep, bloc de nova creació 
format per gent molt jove i per 
júniors que ha cobert la baixa de 
l’equip d’EBA, el qual es troba im-
mers en dinàmica de la Lliga Ca-
talana. Els parroquials derrotaven 
la Cultural en el debut (74-68) i 
plantaven cara a tot un Círcol de 
Copa (71-75) per guanyar-se el 
dret a ser a semifinals. Pel que fa 
al bloc de Juli Jiménez, els blaus 
van començar la Copa Badalona 
mostrant-se superiors a la Cul-
tural (80-63), aprofitant una gran 
sortida inicial per dominar el xoc 
de principi a fi. El Cotonifici va 
haver de remuntar 10 punts en 
contra en el tram final, decidint el 
partit gràcies a un triple convertit 
a 20 segons per la conclusió. Qui 
també opta al títol en categoria 
masculina és l’AE Minguella i l’AE 
Badalonès. Els de Casagemas van 
exhibir una versió molt sòlida en 

el seu debut a casa contra el Sant 
Andreu de Natzaret (44-81), es-
micolant la defensa rival amb un 
gran ritme. Aquesta velocitat de 
creuer també es va mantenir da-
vant Maristes Ademar, a priori un 
rival amb més armes que no pas el 
Natzaret (62-83). Centrant-nos en 
l’últim semifinalista, el Badalonès, 
apreciem com el bloc de Xavi Rie-
ra es va mostrar sublim en la seva 
estrena contra l’ABB (87-54). En el 
segon matx, el seu equilibrat ba-
lanç entre atac i defensa va tornar 
a deixar el rival, en aquest cas el 
Llefià, sense cap arma (85-52). 

El camí del quadre femení
Com s’esperava, els principals 
favorits del quadre femení van fer 

els deures en les rondes de clas-
sificació, dibuixant el guió més 
previsible de semifinal i final. El 
Divina Seguros Joventut espera 
contrincant pel partit decisiu de 
diumenge a la Plana (20h), des-
prés de tirar endavant un xoc com-
plicat contra el Sant Josep (40-46) 
on la superioritat física verd-i-ne-
gra va ser clau. En el segon partit 
de classificació, el combinat de 
Raúl Lorenzo ja va gaudir de més 
continuïtat, liquidant el Badalonès 
per 48 punts de diferència. El Nat-
zaret va guanyar-li la partida a la 
UB Llefià per accedir a les semi-
finals, mentre que l’AE Minguella 
també va ser capaç de vèncer el 
Círcol a Casagemas (71-58). El 
Coto va aguantar amb opcions 
fins a la mitja part (39-30), però 
la gran sortida local del tercer 
quart (55-38) va obrir diferències 
definitives. Dissabte (16:30h a la 
Plana), Sant Andreu i Minguella 
buscaran un la final de la Copa. 

L’altra plaça per 
la final femenina 
és cosa de dos: 
AE Sant Andreu 
o AE Minguella

Círcol Cotonifici 
i Badalonès es 
preparen per la 
semi ‘made in’ 
Copa del torneig

El Sant Pep ‘B’ és la sorpresa masculina / CBSJ

El Sant Josep ‘B’ 
ha sorprès fent 
una gran fase 
prèvia i també 
vol optar al títol

La Minguella és 
el rival del filial 
parroquial en el 
segon duel de 
semis masculí
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La Biblioteca Can Casacuberta acull des de 
principis del mes d’agost una exposició de-
dicada a la figura de Lola Anglada en com-
memoració dels 125 anys del seu naixement. 
Lola Anglada va ser la primera dibuixant 
professional que hi hagué a Catalunya i tal 
vegada la més important. La seva personali-
tat, d’una extraordinària lucidesa i creativitat, 
es va traslladar a la seva obra, marcada per la 

fantasia, la tendresa i l’amor per la natura i les 
coses belles. Malgrat que Lola Anglada es va 
crear un món propi, es va comprometre fer-
mament amb el seu país real, Catalunya, i va 
participar activament en la construcció de la 
pàtria moderna i nacional, així com la defen-
sa de les llibertats. Exposició produïda per la 
Coordinadora d’Associacions per la Llengua 
Catalana. Es pot visitar fins al 15 de setembre.

Can Casacuberta recorda 
Lola Anglada pel seu 125è 
aniversari

Grans noms i espectacles 
en la nova temporada de teatre
José Sacristan, Clara Segura, Rosa Gàmiz o Rosa Benito passaran per Badalona

Els badalonins i badalonines podran triar 
entre una àmplia oferta cultural durant el 
segon semestre d’aquest 2017 gràcies a les 
22 noves propostes plenes de novetats i di-
versitat que es podran gaudir en els teatres 
municipals en els pròxims mesos. Després 
de la gran resposta per parts dels especta-
dors que va tenir la programació del primer 
tram d’aquest any, amb una ocupació mi-
tjana del 80%, Badalona Cultura presenta 
nous espectacles  de teatre i música que es 
veuran en els escenaris del Teatre Zorrilla, 
el Teatre Principal i el Teatre Blas Infante. 

El teatre serà l’art escènica que tindrà més 
protagonisme en l’agenda cultural badalo-
nina. L’obra Art, amb la interpretació de Pere 
Arquillué, Francesc Orella i Lluís Villanueva 
inaugurarà al setembre la temporada des-
prés de l’èxit de públic i crítica obtinguda 
a Barcelona. Els espectacles familiars, 
organitzats conjuntament amb la Xarxa, 
arrancaran també en aquestes dates amb el 
muntatge Les supertietes de la companyia 
‘Les Bianchis’, que va obtenir l’any 2016 el 
premi del públic a la Fira de Teatre infantil 
i juvenil d’Igualada. Les actuacions del mes 

de setembre es tancaran al Teatre Principal 
amb la representació de There was a fiesta!, 
una proposta que combina un concert i una 
obra de teatre al mateix temps. En el mes 
d’octubre, les entitats badalonines prenen 
el protagonisme amb l’obra Temps enrere, 
dirigida per Xavier Ricard i interpretada 
per diferents actors d’entitats de teatre de 

la ciutat. Durant novembre i desembre es 
podran veure a Badalona figures de renom 
com José Sacristán, amb l’obra Muñeca de 
Porcelana; Ramon Madaula, Clara Segura i 
David Selvas presentaran La treva, dirigida 
per Julio Manrique; Rosa Benito, Rosario 
Mohedano i Juan Manuel Vera, o la badalo-
nina Rosa Gàmiz, entre d’altres.
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